



EMBRACING BEAUTY
NATURALLY

拥抱自然 燕丽无穷



*Beauty
can be
as simple as*
简单美丽

1 2 3



Outstanding Research
& Development on
BIRD'S NEST to
REVERSE SKIN AGING!



Bird's Nest Extract • 燕窝萃取

Bird's nest is extremely rich in carbohydrates, 18 types of amino acid, sodium and calcium, with a small amount of magnesium, zinc, manganese and iron. Epidermal Growth Factor (EGF) in bird's nest can effectively induce the growth of stem cells in the epidermis and dermis to promote cellular regeneration for optimal skin repair and rebuilds skin tissues.

燕窝富含碳水化合物、18种氨基酸、钠与钙，以及少量的镁、锌、锰和铁。燕窝的表皮生长因子 (EGF) 能有效诱导表皮与真皮干细胞，促进细胞生长，进行肌肤修复及有效重建肌肤组织。

卓越独特 “**养肤燕方**”，专业护肤抗老实力！

Extensive research on bird's nest extracts zoning in specifically on 'restoration' has brought forth this unique skin care product that induces skin repair, cellular regeneration and restores vitality and strength for all type of skin in an all-encompassing manner.

结合卓越独家的技术研发与珍贵的燕窝萃取养分，以“修复”与“重生”2大核心为研发理念，调配了独特的养颜美肤“燕”方，针对不同的肌肤问题进行修复，唤醒细胞重生，全方位增强肌肤健康与活力！



Step · 步骤 1

EBN Active Stem Cell Cleanser

燕窝活肤洁面液 50ML

Allantoin promotes wound healing and alleviates sunburn. It can also alleviate skin inflammation and allergy, repair cracked skin and reduce wrinkles and aging signs.

Allantoin exerts moisturizing effect and softens the keratin layer at the same time. It increases the hydration capacity of the skin, making it radiant, elastic and supple all at once.

尿囊素有效促进伤口愈合及修复损伤皮肤，它能够平复皮肤发炎和过敏反应，修复龟裂皮肤，减少皱纹及老化现象。尿囊素具保湿功能，亦能软化角质蛋白层，同时能够增加水合能力，使皮肤变得光滑与柔软，富有弹性。



Active Ingredient 有效成分: Allantoin 尿囊素

Function · 功能

Deep cleansing for daily use. It exerts a mild action with fine foam to effectively remove the stratum corneum. It removes excessive sebum on the face and leaves it fresh, supple and exceptionally radiant!
深层洁净脸部污垢与污染肌肤，细致泡沫，温和不刺激，有效去除角质层及脸部过多油脂，让肌肤清爽嫩滑，焕发无瑕光彩！

Direction of use · 如何使用

Apply appropriate amount on the face, massage gently in an upward and outward motion. Then cleanse with water and apply appropriate amount of EBN Amazing Youth Essence for caring.
取出适量涂抹于脸上，然后轻轻地向上向外移动按摩，随后用清水清洗，再涂上适量的燕窝神奇精华素做保养。



Code: SC1011

8 PRECIOUS INGREDIENTS TO PAMPER YOUR SKIN
大珍贵原料呵护您的肌肤

- Centella Asiatica Extract** 积雪草萃取
- Collagen** 胶原蛋白
- Epilobium Angustifolium** 柳兰萃取
- Anti-inflammatory** 消炎
- Aloe Vera Extract** 芦荟萃取
- Nourish** 滋润
- Sodium Hyaluronate** 玻尿酸
- Moisturize** 保湿
- Bioherbia Diffusa Root Extract** 黄褐心根茎萃取
- Anti-oxidation** 抗氧化
- Witch Hazel Distillate** 金缕梅馏分
- Antibacterial** 抗菌
- Hydrolyzed Rhodophyceae Extract** 水解红藻萃取
- V Shape Face** 瘦脸
- Bird's Nest Extract** 燕窝萃取
- Promote Cell Growth** 促进细胞成长

function · 功能

Providing the most convenient and effective skin care solution for you which include moisturizing, sunblock, UV protection, whitening, lifting, firming and anti-aging. Let your skin be always youthful, radiant, healthy, lasting and flawless!

为您提供最方便及最有效的护肤方案，具有保湿、防晒、防紫外线、美白、提升、紧致和抗老化，让您肌肤永远青春、焕发、健康、持久及完美无瑕！

Direction of use · 如何使用

Squeeze a few drops on palm, apply and pat evenly on face. Use day and night.
只需滴几滴燕窝神奇精华素在手掌上，然后敷在脸上轻拍，早晚使用一次。

Step · 步骤 2

EBN Active Stem Cell Amazing Youth Essence

燕窝神奇精华素 20ML

As we age, our skin loses its elasticity, firmness and causes sagging problems. This is due to the loss of collagen. EBN Amazing Youth Essence improves the firmness of our skin and enhances the ability of the skin to produce collagen.

随着年龄的增长，肌肤会逐渐流失弹性与紧致，同时造成下垂现象，这都是因为真皮层中的胶原蛋白流失。EBN燕窝神奇精华素有效增强肌肤紧实度，提高身体制造胶原蛋白的能力。



Code: SC1090

Before 之前 After 之后



Before 之前 After 之后



Rich in 6 types of stem cells for skin regeneration and firm up the skin
富含6种干细胞，有效提供细胞再生与充实肌肤

Reduces pigmentation and improves uneven skin texture
淡化黑色素及改善肤色不均匀

Step · 步骤 3

EBN Active Stem Cell Amazing Mask

燕窝精华神奇面膜 15ML

Rosa Canina Seed Extract is an extract of the seeds of the wild rose. As it is a natural source of vitamin C, wild rose hips demonstrate significant repairing action on fine lines and pigmentation disorders. Moreover, it is also rich source of linoleic and linolenic acid, which gives the healing and softening properties. It improves the skin by stimulating production of collagen in fibroblast cells. It also forms a protective film on the skin that helps the cell regeneration and improves the texture of the epidermis. Because of this, rosa canina seed extract is believed to reduce skin blemishes and irritations, replenish overall hydration and lessen the appearance of scars and wrinkles.

玫瑰种子萃取是来自野生玫瑰的种子萃取，富含维生素C的野生玫瑰果对细纹与黑斑有显著的修复效果，同时含有丰富的亚油酸和亚麻酸，为皮肤带来修复与软化功效。通过刺激纤维细胞中的胶原蛋白产量，有效改善皮肤问题，它在皮肤上形成保护膜，以帮助细胞重生及改善表皮纹理。因此，野生玫瑰种子能够减少皮肤瑕疵与刺激，补充皮肤水分和淡化疤痕与皱纹。

Active Ingredient 有效成分: Rosa Canina Seed (玫瑰种子)

Function · 功能

Rich in Bird's Nest extract and ASC III active ingredient, enhance collagen production of the skin, promotes firming and whitening, activates skin immune system.
富含燕窝萃取精华与ASC III活性成分，强化皮肤胶原蛋白生产，紧致与美白肌肤，活化皮肤免疫系统。

Direction of use · 如何使用

Gently apply Amazing Mask all over the face, let it stay for 15 mins. Rinse the face with water and finish with skin care products as normal.
将面膜温和地涂抹在脸上，保持约15分钟，然后用清水清洗，最后如常的使用护肤品。



Code: SC1080



Exclusively By: **RBN Global Berhad**
(A member of Swiftlet Eco Park Group of Companies)
(2008270-P) (S.A. 831993)

Unit L9-02, Brem Mall Shopping Complex, Jalan Jambu Mawar,
Taman Sri Delima, Off Jalan Kepong, 52000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Enquiry: 03-6257 0088 / 6257 0188



Website

www.rbnglobal.com | www.swiftletecopark.com | www.swiftletecopark.com.my | www.facebook.com/rbnglobal



Swiftlet Eco Park Berhad
(853271-P)



Manufacture For:
Royal Bird's Nest Sdn Bhd
(878283-K)



RBN Aesthetic Wellness Sdn Bhd
(1009247-T)